副本



注册号: 00920Q11920R1M



## 长城(天津)质量保证中心质量管理体系认证证书

兹证明 广东佳的美智能科技有限公司 (统一社会信用代码:91441802MA4WD7PQ5P) 位于 广东省清远市清城区银盏林场优图一路1号

位于广东省清远市清城区银盏林场优图一路1号 清远市佳的美电子科技有限公司厂房B

邮编 511542

其质量管理体系符合 GB/T19001-2016/ISO9001:2015 标准

该质量管理体系认证范围

视听及多媒体产品(数码相框)的设计、 生产,移动电源的设计、组装生产。 (有行政许可要求的,按行政许可范围)

证日期 2020年12月10日 有效期至 2023年10月29日

长城 (天津) 质量保证中心 证书专用章

总经理







中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C009-M

本证书信息可在本中心网站和国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询。 本证书需与通过年度监督评价审核后获得的《保持注册资格通知书》原件一并使用方可有效 中心地址:天津市河西区大沽南路501号恒华大厦3楼 邮政编码:300202

中心网站: www.isocgw.net

copy



## CHINA GREAT WALL (TIANJIN) QUALITY ASSURANCE CENTRE QUALITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

We hereby certify that

Guangdong Gadmei Intelligent Technology Co.,Ltd.

(Unified social credit code:91441802MA4WD7PQ5P)

Registered address is located at: NO.1 Uniture Industry Park, Yinzhan,

Qingyuan, Guangdong, China. Post Code: 511542

Its quality management system meets the requirements of the

GB/T19001-2016/ISO9001:2015 Standard.

The quality management system applies in the following areas:

The design, Production of Audiovisual and Multimedia Product (Digital Photo Frame), The design, Production of Power Bank. (If an administrative license is required, follow the scope specified in the administrative license).

Date of Issuance, Dec. 10th, 2020

Date of Expiry: Oct. 29th, 2023

CHINA GREAT WALL (TIANJIN) QUALITY ASSURANCE CENTRE

General Manager



中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C009-M

The certificate-related information can be queried through CGW website and CNCA website (www.cnca.gov.cn).

This certificate is only valid when it is used with the original <the notification of the keeping register certificate> which is award after passing the annual inspection.CGW Add: 3F,HengHua Building, No.501, DaGuNan Road, HeXiDistrict, Tianjin, P.R.China; Postalcode:300202; The web of centre: www.isocgw.net